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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 maj 2021 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 17 maj 2021 

Närvarande:  Thomas Magnusson, Maud Delling, Karolina Svensson, Eva Åkerström, Emelie 

Andersson, Rolf Näslund, Sofia Christiansson, Johanna Halldén 

Adjungerande: Jeanette Hedberg 

Inte närvarande: Linn Johansson, Lina Berglund, Emma Rosenqvist 

1. Mötets öppnande, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

2. Dagordningen, godkändes. 

3. Protokolljusterare, till att justera dagens protokoll valdes Eva Åkerström. 

4. Föregående mötesprotokoll, fanns inget att erinra. 

5. Ekonomin, Resultatrapport är utskickad till alla.  

Ekonomin ser god ut trots pandemin, mycket tack vare att vi kunnat hålla nere kostnader för 

resor mm. 

En ansökan om kompensationsersättning på grund av covid-19 är inskickad till förbundet. 

Karolina och Jeanette fick i uppdrag att gå igenom telefonabonnemanget på Telia samt vårt 

avtal med PC-data. 

6. Kansliet, Jeanette påminde om uppföljningen med SISU´s ”vår ridsportförening” som är 

den 27 maj. Det finns fortfarande möjlighet att anmäla sig även ifall man inte var med på 

första träffen. 

Hallands distrikt har fått en föreningsutvecklare, Markku Söderberg som kommer vara ett 

bollplank och rådgivare för oss framöver. Förbundet har anställt tre personer fördelade på 

våra 19 distrikt. Då Markku gärna vill träffa oss tillsammans med övriga förtroendevalda i 

distriktet så bestämde vi att bjuda in honom till nästa möte då vi även bjuder in kommittéer 

och sektioner. 

7. DUS, Sofia berättade att de gör presentationer av styrelsen i DUS som de kommer 

publicera på sin facebooksida.  

ULK-utbildarna i DUS ska gå fortbildning i och med digitaliseringen som lanseras i år. De 

planerar att ha ULK-kurs till hösten.  

8. Distriktsombudsman DOM, Inget att rapportera.  
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 maj 2021 

9. Rapporter (RAS, TS)  

RAS, Besöksgruppen kommer att besöka Varbergs ridklubb och Skultagårdens ryttarförening 

den 2 juni.  

Hallandsmästerskapet är bokat till den 31 oktober i Falkenberg med samma koncept som 

förra året men med förhoppning om att det kan bli en fysisk träff.  

RAS har planerat in en nätverksträff för alla klubbar till hösten, ”Hållbarhet med balans 

mellan ekonomi och mjuka värden”. De kommer bjuda in Marrku Söderberg och Lotta 

Hillbom som föreläsare.  

TS, 1 juni kommer restriktionerna att lätta gällande tävlingar och vi väntar på besked hur det 

kommer se ut. 

Då vårens divisioner blev inställda har TS pratat om att eventuellt ha det till hösten istället 

men med färre omgångar.   

 

Kommunikation med föreningarna, Det är ca 15 som har svarat på enkäten till våra klubbar 

angående kommunikation. Det har varit varierade svar och bra synpunkter. Då det var 

många som inte hade någon vetskap om distriktets fadderverksamhet bestämdes att Rolf, 

Emelie och Karolina skriver ihop ett brev som vi ska skicka ut till våra klubbar med 

information angående detta. Alla klubbar kommer ha en kontaktperson i distriktet som 

kommer kontakta klubben för ett möte där vi kan informera om vad vi kan hjälpa till med 

och lyssna in vad klubbarna behöver för stöttning.  

Ett önskemål är att klubbarna vill ha fler träffar med distriktet så fort läget tillåter. 

10. Övriga frågor  

a) Arbetsgivaransvar, mötet beslutade att Karolina och Emelie ska vara Jeanettes 

kontaktpersoner i styrelsen. De får i uppdrag att sätta ihop en arbetsbeskrivning och Karolina 

kommer kalla till ett medarbetarsamtal inom kort. 

b) Stämman Thomas Magnusson och Karolina Svensson redogjorde för den digitala 

stämman som var den 8 maj 2021. Det var många klubbar och distrikt representerade. 

Mötet beslutade efter valberedningens förslag på alla poster och Ulf Brömster blev omvald 

som ordförande. 

Det var många motioner som var inlämnade i år men många handlade om samma ämnen. 

Två motioner var från Hallands ridsportförbund och ifrågasatte de höga kostnader som 

uppstått i samband med pay-ex och höga medlemsavgifter. Alla motioner och svar från 

förbundet finns att läsa på deras hemsida. 

c) Projektansökning, ansökningen ska vara inne hos förbundet den 31 maj. Ansökningen är 

utskickad till alla och varje sektion och kommitté ombeds skriva ihop hur mycket dom vill 

ansöka om och till vad. Ansökningen skickas till Jeanette senast den 26 maj. 

11. Nästa möte, torsdagen den 17 juni 17.00 på TMAC i Hyltebruk då vi även bjuder in alla 

förtroendevalda samt Markku Söderberg. 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 maj 2021 

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.  

 

_______________________________  ______________________________    

Thomas Magnusson, ordförande  Eva Åkerström, justeringsman      

 

_______________________________                                                                                          

Jeanette Hedberg, sekreterare 
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Styrelsemöte med Hallands Ridsportförbund den 17 maj 2021 
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_______________________________                                                                                          


Jeanette Hedberg, sekreterare 






[
  {
    "personal_id": "b25e1fb91600fbe4f4d4e6cceac5b58c04ea986dc019a7fadc09c23157093479",
    "sign_ip": "78.70.70.186",
    "full_name": "EVA ÅKERSTRÖM",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.70.70.186",
      "orderRef": "b84e6c93-9ec4-43c7-aabc-0bbd5a394018",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "EVA ÅKERSTRÖM",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "ab212f9a223e320516e4a860c68280ea4c153823f8d568e8a20d63a43c23cd0c",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 167583
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2021-06-09 11:24",
    "sign_time": "2021-06-09T09:24:28.882Z",
    "sign_text": "I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:\n\nFile (1)\nName: Protokoll 17 maj  2021.pdf\nSize: 167583 byte\nHash value SHA256: ab212f9a223e320516e4a860c68280ea4c153823f8d568e8a20d63a43c23cd0c",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "48208318b014dbb717c00de2462450f07ecbb39a6d6fa2bd7aea19a86fe88168",
    "sign_ip": "217.215.235.202",
    "full_name": "THOMAS MAGNUSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "217.215.235.202",
      "orderRef": "a48a91c5-3b4b-4c6a-9168-fe9764cf4147",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "THOMAS MAGNUSSON",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "ab212f9a223e320516e4a860c68280ea4c153823f8d568e8a20d63a43c23cd0c",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 167583
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2021-06-14 12:54",
    "sign_time": "2021-06-14T10:54:20.206Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll 17 maj  2021.pdf\nStorlek: 167583 byte\nHashvärde SHA256: ab212f9a223e320516e4a860c68280ea4c153823f8d568e8a20d63a43c23cd0c",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "c402ebc61617924590912a8c3781da2973033c7469f49ff974cad38900654f80",
    "sign_ip": "155.4.130.221",
    "full_name": "Marie Jeanette Hedberg",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "155.4.130.221",
      "orderRef": "3cb78bcc-1b5f-454b-95d3-cffa8199d048",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "Marie Jeanette Hedberg",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "ab212f9a223e320516e4a860c68280ea4c153823f8d568e8a20d63a43c23cd0c",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 167583
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2021-06-15 09:03",
    "sign_time": "2021-06-15T07:03:30.743Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll 17 maj  2021.pdf\nStorlek: 167583 byte\nHashvärde SHA256: ab212f9a223e320516e4a860c68280ea4c153823f8d568e8a20d63a43c23cd0c",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2021-06-15T07:03:46+0000


	



